
Grönadals Samfällighetsförening 
 

Protokoll för styrelsemöte i Grönadals Samfällighetsförening, 2019-05-15 
(OBS! Till detta protokoll finns det tre bilagor) 

 

 

Plats:  Dalamadsvägen 13 – Jim Olander   Kl. 18.30 

 

Närvarande: AO - Anders Ovander, AB - Anders Bäckström, LN - Linda Nilsson,  

  JH - Joakim Hill, IP - Ingvar Petersson, AS - Anders Stark, JO - Jim Olander 

  samt Malin Almström representant för valberedningen. 

  Frånvarande: RS - Roland Svensson 

 

 

Vägförkortningar:  SNV = Skillingenäsvägen, HV = Hellegrens väg, MSV = Märlspiksvägen, 

SBS = Sjöbrisstigen, KRV = Kopparrännevägen, SSV = Segelsömmarvägen, 

GDV = Grönadalsvägen, EKV = Ekdalavägen, MJV = Mjöviksvägen 

 

§ 1 Sammanträdet öppnades. 

Ordförande Anders Ovander hälsade alla deltagare välkomna till mötet.  

 

§ 2 Till protokolljusterare valdes Linda Nilsson. 

 

§ 3 Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§ 4 Styrelsen gick igenom protokollet från föregående sammanträde 2019-03-20 och gjorde en 

korrigering av felaktig summa på bidraget som inkommit från Karlskrona Kommun, som ska vara 

114305 kr. Sedan fördes protokollet till handlingarna. 

 

§ 5 Ekonomisk rapport: 

På kontot denna dag 512117 kr. Alla fastigheter har betalat sina medlemsavgifter.  

Föreningen kommer få c:a 5000 kr i intrångsersättning från elleverantören som just nu 

gör kabelarbeten på MMV/SSV. 

   

§ 6 Övriga rapporter: 

§ 6:1  DMV 66-75 (södra grönområdet) – Beslutad röjning av området kvarstår, men 

arbetet uppskjutet till sommaren. JH ansvarar och samordnar. 

 

§ 6:2  Asfaltsskadorna som påtalades vid cykelmötet 26 augusti 2018 ska naturligtvis 

åtgärdas. Beslutades att undersöka om detta kan göras i samband med asfaltering av det 

pågående arbetet på MMV där nedläggning av elkabel pågår. JO ansvarar för detta. 

 

§ 6:3  Efter röjningen i triangeln på DMV ligger sly, grenar och ris kvar. Detta kommer 

eldas upp vid lämpligt tillfälle under uppsikt av JO. 

 

§ 6:4  DMV 64-67. Sikten i denna kurva är skymd av en hög granhäck. AO och AB har 

vidtalat fastighetsägaren som utlovat lämpliga åtgärder, men inget har ännu skett. 

           

§ 6:5  DMV 11. I slänten ovanför Bäckstigen ligger stora stenar som kan rulla ner över 

gångstigen efter nybyggnation. Markplaneringen har ännu ej kommit igång av den nya 

fastigheten, men JO som är granne bevakar detta ärende. 



 

§ 6:6  Vägbelysningen. En generell kontroll av belysningen ska göras den 16 maj i hela 

vårt område. Det finns 163 belysningsstolpar, varav c:a 15 st är just nu trasiga. Vid detta 

tillfälle kommer också prov utföras med LED-belysning på lämpligt ställe. IP ansvarar. 

 

§ 6:7  Vinterväghållningen - kostnad 65622 kr. Vårens sopning c:a 20000 kr. 

 

§ 6:8  Trafiksäkerhet. Hantering av vårt hastighetsdisplay har övertagits av JO och JH.  

Generellt ligger c:a 90% av passagerna på en hastighet mellan 30-45 km/tim. Beslutades 

att ta bort de fartdämpande väglådorna som står i Dalamadsbacken pga skymd sikt. 

 

§ 6:9  Vägskador DMV. På raksträckan mellan dalamadsbacken och sandhögarna är 

asfalten i mycket dåligt skick. Åtgärdsplan kommer göras av JO. 

 

§ 6:10  Styrelsen har fått en inbjudan att närvara vid ett informationsmöte på Karlskrona 

Kommun - trafikkontoret den 28 maj. Styrelsen anmäler minst två personer till detta. 

Mötet med kommunens trafikingenjör Johan Lindh på plats hos oss, fick ju tyvärr 

ställas in i höstas. Beslutades att ny styrelse efter årsstämman tar upp detta igen. 

 

§ 6:11  Affärsverken meddelar i brev att vårt 5-åriga elavtal snart går ut och bör förnyas. 

Beslutades att ny styrelse och ordförande efter årsstämman tar sig an denna uppgift.  

 

§ 6:12  IP rapporterar om följande utförda arbeten under våren: 

1) MMV 15-17. Röjning av brandgatan mellan tomterna, bortforsling och uppeldning. 

2) GDV 61.  Röjning av buske intill vägen samt bortforsling. 

3) Ängen vid GDV - avbränning av den norra delen. 

4) GDV 18. Nedsågning av träd, borttransport samt uppeldning. 

5) Inoljat och sjösatt badflotte, samt fixat näten till målen på fotbollsplanen. 

6) HV. Ifyllning av gropar före saltning. Justering av parkering och väg till brygga. 

  

§ 7  Årsstämman.  

1) Verksamhetsberättelsen för 2018/2019 gicks igenom och godkändes av alla. Bil. 1 

2) Bokslut 2018/2019 och budget 2019/2020 presenterades av AO och godkändes. Bil. 2 

 

§ 8  Inkomna motioner till årsstämman – 5 stycken. Dessa studerades och diskuterades och styrelsen 

beslutade att anta ordförandens förslag till yttrande, med någon enstaka korrigering. Bil. 3 

 

§ 9  Helikopterflyg. Ett flygföretag har frågat om lämplig landningsplats för helikopter vid en 

aktivitet i sommar. Vårt förslag är fotbollsplanen alternativt ängen vid GDV. 

 

§ 10  Övriga ärenden:  

Vid dagens styrelsemöte deltog Malin Almström, representant för valberedningen, för att 

höra samtliga nuvarande styrelsemedlemmars erfarenheter, samt önskemål på nya 

styrelsemedlemmar. Allt för att förenkla sökandet efter lämpliga personer. Både nuvarande 

ordförande AO och sekreterare AB kommer avgå ur styrelsen vid årsstämman. 

 

§ 11  Nästa styrelsemöte blir tisdag 11 juni 2019, kl.18.00 (före årets föreningsstämma) 

 

§ 12  Mötet avslutades med tack till Jim som ordnat kaffe och kärleksmumskaka.  

 

 Anders Bäckström  Anders Ovander  Linda Nilsson  

 sekreterare    ordförande   justeringsman 


